



1 September 2026

Notification of Product Price Adjustment

Effective 1 October 2026

Dear Valued Customers,

At Hilti, we are committed to delivering innovative solutions and reliable products with an exceptional customer experience. Our goal is to be your trusted partner in productivity, safety and sustainability - making construction better together.

We would like to inform you that a price adjustment will be implemented for selected products, effective 1 October 2026.

Latest Product Prices:

For details, please contact your Account Manager or log in to our website at www.hilti.com.hk from 1 October 2026.

Should you have any questions or concerns regarding these changes, please do not hesitate to contact your Account Manager or me directly at michael.leung@hilti.com.

We greatly appreciate your understanding and continued support. As your trusted partner, we remain committed to supporting your business and look forward to our continued partnership.

Yours sincerely,

Michael Leung
General Manager

Hilti Hong Kong

Hilti (Hong Kong) Limited

701-704 & 708B | 7/F | Tower A | Manulife Financial Centre
223 Wai Yip Street | Kwun Tong
Kowloon | Hong Kong

P +852-8228 8118 | **F** +852-2954 1751

www.hilti.com.hk



親愛的客戶：

產品價格調整

2026 年 10 月 1 日生效

我們一直以來為您提供創新的產品和可靠的解決方案，並提供卓越的客戶體驗。在安全、生產力及可持續發展方面，我們均是您的最佳合作夥伴，與您攜手讓建築界更上一層樓。

我們謹此通知，部分產品的價格將於 2026 年 10 月 1 日起作出調整。

最新產品價格

請聯絡您的客戶經理或於2026年10月1日後登入網站 www.hilti.com.hk 查閱最新價格。

如您對是次調整有任何疑問，或需要進一步了解，請直接聯繫您的客戶經理或本人，michael.leung@hilti.com。

感謝您的理解與支持。我們將繼續致力為您提供優質產品及服務，並期待與您保持長遠合作。

順祝 商祺

梁瀚恩

香港區總經理

喜利得（香港）有限公司

2026 年 9 月 1 日

Hilti (Hong Kong) Limited

701-704 & 708B | 7/F | Tower A | Manulife Financial Centre

223 Wai Yip Street | Kwun Tong

Kowloon | Hong Kong

P +852-8228 8118 | **F** +852-2954 1751

www.hilti.com.hk